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Social media influencers and the corona virus pandemic in Algeria
Analytical study on a sample of YouTube influencers' videos

Abstract

This study aims to find out the issue of how social media influencers in Algeria deal with the
content related to the Coronavirus pandemic, through an analytical study of a sample of
influencer videos on YouTube, based on the survey method using the content analysis tool to
collect data and data. The study concluded that influencers focus on topics related to citizens’
interaction with the pandemic, also, they aim to entertain their audience, and educate and
guide them using the direct rhetorical method, as the Algerian citizen was the active
personality in the influencers’ videos.

Keywords: Influencers, social media ,You tube ,Corona virus pandemic.

Lesinfluenceurs des médias sociaux et la pandémie de coronavirus en Algérie
Etude analytique sur un échantillon de vidéos d'influenceurs sur You Tube

Résumé

Cette étude vise a découvrir la maniére dont les influenceurs des réseaux sociaux en Algérie
traitent du sujet de la pandémie de coronavirus. Une étude analytique, sSappuyant sur un
échantillon de vidéos d'influenceurs sur YouTube, basée sur la méhode d'enquéte. L'éude a
conclu que les influenceurs se concentrent sur des sujets liés a I'interaction des citoyens avec
la pandémie, ils visent également a divertir leur public, a les éduquer et a les guider en
utilisant le discours direct, car le citoyen algérien était la personnalité principale dans les
vidéos de ces influenceurs.

Mots-clés: Influenceurs, réseaux sociaux, You tube, pandémie de coronavirus.
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